
 

Αθήνα, 4/12/2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευµάτων και Αθλητισµού 

Θέµα : Αποτέλεσµα πρωτοφανούς κυβερνητικής αδιαφορίας η απαράδεκτη εικόνα στις 

εγκαταστάσεις του Τµήµα Εικαστικών και Εφαρµοσµένων Τεχνών του ΑΠΘ 

Στις 2 Δεκεµβρίου αποφασίστηκε η αναστολή -µέχρι νεοτέρας- όλων των µαθηµάτων του 

Τµήµατος Εικαστικών και Εφαρµοσµένων Τεχνών του Αριστοτελείου Πανεπιστηµίου 

Θεσσαλονίκης (ΑΠΘ). Σύµφωνα µε τη διοίκηση του Τµήµατος η αναστολή επιβλήθηκε λόγω της 

επικινδυνότητας της κατάστασης στις κτιριακές υποδοµές. Το Τµήµα αντιµετωπίζει µακροχρόνια 

κτιριακά προβλήµατα (καθιζήσεις, διαβρώσεις, φθορές, κακή υγιεινή, που ολοένα κι εντείνονται), 

τα οποία έχουν επιδεινωθεί τα τελευταία χρόνια, επηρεάζοντας την εκπαιδευτική διαδικασία και 

θέτοντας σε κίνδυνο την ασφάλεια φοιτητών και προσωπικού. Σύµφωνα µε κατά καιρούς 

ανακοινώσεις του Ενιαίου Συλλόγου Διδακτικού Προσωπικού (ΕΣΔΕΠ) του ΑΠΘ, παρά τις 

επανειληµµένες εκκλήσεις, δεν είχαν δοθεί επαρκείς απαντήσεις ή λύσεις από τη διοίκηση του 

πανεπιστηµίου. Επί του θέµατος, ο Φοιτητικό Σύλλογος του τµήµατος µάλιστα εξέδωσε 

ανακοίνωση διαµαρτυρόµενος για την χείριστη εικόνα των εγκαταστάσεων, ενώ έχει 

προγραµµατιστεί και παράσταση διαµαρτυρίας για την Πέµπτη 5 Δεκεµβρίου 2024. Αιφνιδιαστικά, 

µια µέρα αργότερα ανακοινώθηκε η επανέναρξη των µαθηµάτων, ενώ στις 4 Δεκεµβρίου οι 

φοιτητές του τµήµατος αντίκρυσαν απαγορευτικές κορδέλες σε τµήµα των κτιριακών 

εγκαταστάσεων, χωρίς να είναι σαφές ποιος έλεγξε και τι στα κτίρια, που ούτως ή άλλως είναι σε 

πάρα πολύ κακή κατάσταση  

Επειδή σε σχετική ερώτηση (4462/22.4.2024) - για το σύνολο των κτιριακών προβληµάτων του 

Τµήµατος - που έγινε  πριν 7 και πλέον µήνες, δεν δόθηκε κάποια απάντηση  από τον Υπουργό 
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Επειδή είναι διαρκείς και τεκµηριωµένες οι αντιδράσεις των φοιτητών και φοιτητριών του 

Τµήµατος, όπως και του ΕΣΔΕΠ του ΑΠΘ  

Επειδή εκτός των άλλων µεγάλων προβληµάτων τα κτίρια στα οποία στεγάζεται το Τµήµα 

µπαίνουν περίπου 1,5 εκατοστό πιο βαθιά στο έδαφος κάθε χρόνο, 

Επειδή παρά της διαβεβαιώσεις του κ. Πρύτανη περί γεωτεχνικής µελέτης που δείχνει πως το 

έδαφος είναι “υγιές” , ούτε η µελέτη έχει δοθεί στον ΕΣΔΕΠ ούτε εργασίες αποκατάστασης έχουν 

ξεκινήσει 

Επειδή είναι ακατανόητο πως την µία µέρα αναστέλλεται η λειτουργία των εγκαταστάσεων και την 

επόµενη ηµέρα επανεκκινά, χωρίς να έχει γίνει καµία διαδικασία αποκατάστασης.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Θα υπάρξουν επιτέλους συγκεκριµένες και κατεπείγουσες ενέργειες ώστε να µπει ένα τέλος 

στην απαράδεκτη και άκρως επικίνδυνη κατάσταση των κτιριακών υποδοµών της Σχολής 

Καλών Τεχνών του ΑΠΘ, που θέτει σε κίνδυνο τη ζωή και την υγεία φοιτητών και 

εργαζοµένων; Αν ναι, ποιες είναι αυτές; 

2. Με δεδοµένη την απόλυτη ανάγκη διασφάλισης της ασφάλειας των φοιτητών και 

εργαζοµένων, ποιες ενέργειες έγιναν ανάµεσα στις 2 και στις 3 Δεκεµβρίου, ώστε µετά από 

την αναστολή της λειτουργίας των κτιρίων του Τµήµατος να αποφασιστεί επανεκκίνηση 

των µαθηµάτων  µε “απαγορευτικές κορδέλες”;  

Οι ερωτώντες βουλευτές  

Μάλαµα Κυριακή  

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Πούλου Γιώτα 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Χρηστίδου Ραλλία




